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۲۰۰ روز تا جام جهانی قطر
ایران بیست و ششمین تیم برتر جام!

ساکرنت به مناسبت ۲۰۰ روز تا جام جهانی فوتبال در قطر اقدام به رتبه بندی 
تیم های حاضر در جام جهانی براساس کیفیت فنی کرده است. به گزارش ایسنا 
و به نقل از ساکرنت، بر این اساس فاکتورهایی برای رتبه بندی تیم های صعود 
کرده به جام جهانی در نظر گرفته شــده که هر کدام از این فاکتورها ۱۰ امتیاز 

دارد و در نهایت تیم ها با امتیاز نهایی کسب شده رتبه بندی شده اند. 
بر این اســاس تیم ملی فوتبال ایران با ۳۸ امتیاز در بین ۲۹ تیم راه یافته به 

جام جهانی قطر در رده ۲۶ قرار گرفته است.
ایران تنها بالاتر از تونس، قطر و عربســتان است. بررسی و امتیازات تیم ملی 

ایران را در زیر می خوانید. 
ترکیب ۱۱ نفره )۵ امتیاز(:

برای قاره آســیا ایران تیمی در سطح بالاســت اما در جام جهانی همه چیز 
پیچیده تر است. در هر صورت ایران نظم و کارکرد جمعی خوبی دارد.

نیمکت ذخیره ها )۴ امتیاز(:
این تیم یکنواخت اســت اما بازیکنان نیمکت نشین خوبی در همه پست ها 

ندارد.
مربی )۵ امتیاز(:

دراگان اسکوچیچ در ابتدای سال ۲۰۲۰ پس از حضور در لیگ برتر ایران به 
تیم ملی پیوست. او تجربه زیادی در فوتبال حرفه ای ندارد اما پس از خداحافظی 

سریع مارک ویلموتس بلژیکی توانست ایران را به مسیر خود بازگرداند.
بهترین بازیکن )۶ امتیاز(:

مهــدی طارمی مــرد اول ایران در جام جهانی قطر اســت. البته مهاجم هم 
برجسته دیگری هم هست و آن سردار آزمون است.

تاریخچه )۴ امتیاز(:
به لطف کار جدی و یک پروژه طولانی مدت، ایران در آسیا به یک تیم بزرگ 
تبدیل شده است. آنها به پنج دوره از هفت جام جهانی اخیر راه یافته اند و هدف 

بزرگ آنها این است که برای اولین بار از مرحله اول عبور کنند.

نگاه

بازی های آســیایی ۲۰۲۲ که قرار بود شهریور ماه سال 
جاری در کشور چین برگزار شود، لغو شد.

به گزارش ایســنا و به نقل از استار، رسانه دولتی چین 
روز جمعه به نقل از شــورای المپیک آسیا گزارش داد که 
بازی های آســیایی که قرار بود در ماه ســپتامبر در هانگژو 
برگزار شود لغو و تا تاریخ نامشخصی به تعویق افتاده است. 
همزمان جلســه شورای المپیک آسیا در ازبکستان در حال 

برگزاری است.
در بیانیه ای که در وب ســایت رســمی بازی ها منتشر 
شــد، آمده است: شورای المپیک آسیا اعلام کرده است که 
نوزدهمین دوره بازی های آســیایی که قرار بود از ۱۰ تا ۲۵ 
ســپتامبر ۲۰۲۲ )۱۹ شــهریور تا ۳ مهر ۱۴۰۱( در هانگژو 
چین برگزار شــود لغو و تا زمان نامشخصی به تعویق افتاده 

است.
در این بیانیه آمده است که تاریخ های جدید مسابقات در 

آینده اعلام خواهد شد.
هم چنین اعلام شده اســت عنوان مسابقات در صورت 
برگزاری در زمان جدید تغییر نخواهد کرد و همان بازی های 

آسیایی ۲۰۲۲ هانگژو باقی خواهد ماند.
حسین المسلم دبیرکل شورای المپیک آسیا نیز این خبر 
را تایید کرده اســت. هیچ دلیل رسمی برای لغو بازی های 
آســیایی ارائه نشده اســت، اما این اعلام در حالی است که 
چین شرایط سختی را به خاطر شیوع کرونا تجربه می کند.

افزایش موارد کرونا در چیــن احتمال به تعویق افتادن 
بازی ها را افزایــش داده بود و در نهایت این تصمیم گرفته 

شد.
در ادامــه رئیس شــورای المپیک آســیا تاریخ جدید 

بازی های آسیایی چین را سال آینده میلادی اعلام کرد.
نوزدهمین دوره بازی های آســیایی قرار بود از ۱۰ تا ۲۵ 
سپتامبر )شهریور ۱۴۰۱( در مرکز استان ژجیانگ )هانگژو(، 
در حــدود ۱۷۵ کیلومتری جنوب غربی شــانگهای برگزار 
شــود. البته روز دقیق برگزاری این بازهــا در ۲۰۲۳ هنوز 

مشخص نشده است.
به این ترتیب نام و عنوان این رقابت ها بازیهای آســیایی 
۲۰۲۲ خواهد بود که با یک ســال تاخیر در ســال ۲۰۲۳ 

برگزار می شود.
از ســوی دیگر رئیس کمیته ملی المپیک ایران  با تایید 
لغو برگزاری بازی های آسیایی ۲۰۲۲ هانگژو اظهار کرد که 

دلیل این اتفاق تصمیم دولت چین بوده است.
سید رضا صالحی امیری که در نشست شورای المپیک 
آسیا در ازبکستان حضور دارد در گفت وگو با خبرنگار ایسنا 
افزود: شــورای المپیک آسیا اعلام کرد که با تصمیم دولت 

چین بازی های آسیایی هانگژو به تعویق افتاده است.

وی افزود: در جلسه شــورای المپیک آسیا، یک کمیته 
اضطراری برای این موضوع تشــکیل شــد و قرار است این 
کمیته ظرف یک مــاه آینده درباره تاریــخ جدید بازی ها 
تصمیم گیری کند. صالحی امیری افزود: براســاس گزارش 
ارایه شده، دولت چین اعلام کرده که به خاطر شیوع کرونا 

در این کشور، بازی ها به تعویق می افتد.
رئیــس کمیته ملی المپیــک ایران ادامــه داد: گزارش 
کاملی از آمادگی های کشور چین برای میزبانی از بازی های 
آسیایی هانگژو در این جلسه ارایه شد. چینی ها نیز آمادگی 

کاملی برای برگزاری رقابت ها داشتند.
وی تاکید کرد: چین هیچ مشــکلی برای میزبانی از این 
رقابت ها نداشته است اما شیوع کرونا در این کشور دلیل لغو 

بازی ها اعلام شده است.
لغو بازی های آسیایی برای کاراته

ایران تلخ است
سرمربی تیم ملی کاراته، گفت: پس از لغو اعزام تیم ملی 
کاراته به رقابت های قهرمانی جهان و لیگ های جهانی، امید 

تمامی ملی پوشان ایران حضور در بازی های آسیایی بود.
سید شهرام هروی در گفتگو با ایسنا، درباره تصمیم چین 
مبنی بر لغو بازی های آسیایی ۲۰۲۲ تا اطلاع ثانوی، اظهار 
کرد: از شنیدن این خبر شوکه شدیم. بازی های آسیایی تنها 
انگیزه ملی پوشان کاراته ایران بود و قطعا این موضوع اتفاق 

تلخی برای کاراته ایران خواهد بود.
ســرمربی تیم ملی کاراته، افــزود: بازیکنان کاراته ایران 
پس از المپیک توکیو به دنبال این بودند که در رقابت های 
قهرمانــی جهان بار دیگر بــرای ورزش ایران افتخارآفرینی 

کنند که متاســفانه اعزام تیم ملی به این رقابت ها لغو شد. 
همچنین حضور در رقابت های لیگ های جهانی کاراته وان 
از دســت رفت و با این اوصاف تنها انگیزه ملی پوشان ایران 
حضور در بازی های آسیایی بود که متاسفانه به تعویق افتاد.

بازی های آسیایی چند بار در تاریخ به تعویق 
افتاده است؟

بازی های آسیایی برای دومین مرتبه در طول نوزده دوره 
تاریخ برگزاری این رویداد به تعویق افتاده است.

بازی هــای آســیایی هر چهار ســال یک بــار در بین 
ورزشــکاران کشورهای آســیایی برگزار می شود که توسط 
کمیته بین المللی المپیک هم به رســمیت شناحته شد و 
پس از المپیک بزرگترین رویداد چند رشته ای جهان است.  
ایــن بازی ها برای اولین بار در ســال ۱۹۵۱ در دهلی هند 
توسط فدراسیون بازی های آســیایی برگزار شد اما پس از 
فروپاشــی این فدراســیون  برگزاری بازی ها از سال ۱۹۸۲ 

تاکنون تحت نظر شورای المپیک آسیا است.
اولین تعویق بازی ها

 ۱۳ فوریه ۱۹۴۹ )۲۴ بهمن ۱۳۲۷( فدراسیون بازیهای 
آســیایی به طور رســمی در دهلی تاسیس شد و دهلی به 
عنوان اولین شهر میزبان بازی های آسیایی انتخاب شد. البته 
قرار بود اولین دوره بازی ها هم در ســال ۱۹۵۰ برگزار شود 
اما به دلیل تاخیر در آماده ســازی، برگزاری بازی ها تا سال 

۱۹۵۱ به تعویق افتاد.
بازی های آسیایی هر چهار سال یکبار برگزار می شود اما 
اولین دوره بازی ها در ســال ۱۹۵۱ بــود و دومین دوره آن 
سه سال بعد یعنی در سال ۱۹۵۴ در مانیل فیلیپین برگزار 

شد. فاصله بین اولین تا دومین دوره بازی ها سه سال بود اما 
مابقی دوره ها هر چهار سال یکبار برگزار شد تا اینکه در سال 

۲۰۲۲ هم بازی ها مجددا به تعویق افتاد.
چین برای سومین مرتبه میزبان بازی های آسیایی شده 
بود و قرار بود بازی ها ســال ۲۰۲۲ در شهر هانگژو باشد اما 
شیوع ویروس کرونا در چین شایعه هایی را مبنی بر تعویق 
بازی های آســیایی بــه وجود آورد. هیات اجرایی شــورای 
المپیک آســیا در نشســتی که جمعه ۱۶ اردیبهشــت در 
تاشــکند ازبکستان داشــت اعلام کرد که نوزدهمین دوره 
بازی های آســیایی که قرار بود از ۱۰ تا ۲۵ سپتامبر ۲۰۲۲ 
)۱۹ شــهریور تا ۳ مهر ۱۴۰۱( در هانگژو چین برگزار شود 
لغو و در سال ۲۰۲۳ برگزار می شود. کمیته برگزاری بازی ها 
اعلام کرد که دولت چین امکان برگزاری بازی ها را در زمان 

مقرر ندارد.
چین در ســال ۲۰۲۲  عــلاوه بر بازی های آســیایی، 
میزبان بازی های یونیورســیاد  و آســیایی جوانان هم بود 
که یونیورسیاد همانند بازی های آسیایی به تعویق افتاد اما 

آسیایی جوانان کلا لغو شد.
تعویق بازی هــا تنها اتفاقی نبود که برای این رویداد رخ 
داده اســت و میزبانی ها نیز ســه مرتبه تغییر کرده است. 
ششمین دوره بازیهای آسیایی در سال ۱۹۷۰ قرار بود که در 
سئول کره جنوبی برگزار شود اما به دلیل تهدیدات امنیتی 
کره شمالی، کره جنوبی این میزبانی را رد کرد و در نهایت 
میزبان دوره قبل بازی ها یعنی تایلند قبول کرد ششــمین 

دوره بازی های آسیایی را هم برگزار کند.
هشــتمین دوره بازی های آســیایی در سال ۱۹۷۸ هم 
دوباره در تایلند برگزار شــد. ابتدا ســنگاپور میزبان بود که 
به دلیل مشکلات مالی از میزبانی بازی ها انصراف داد سپس 
اسلام آباد پایتخت پاکســتان تصمیم به میزبانی گرفت اما 
بعــد آن هم به دلیل درگیری با بنگلادش و هند از میزبانی 
بازی های آســیایی انصراف داد و در نهایــت دوباره تایلند 
پیشــنهاد برگزاری بازی ها را در بانکوک داد و این پیشنهاد 

مورد قبول واقع شد.
چین میزبان نوزدهمین دوره بازی های

آسیایی می ماند؟
این سوال مطرح شده که ممکن است میزبانی به کشور 
دیگری واگذار می شــود یا خیر که شــورای المپیک آسیا 
اعلام کرد چین همچنان میزبان نوزدهمین دوره بازی های 
آسیایی اســت و حتی نام بازی ها همان هانگژو۲۰۲۲ باقی 
ماند و تنها تاریخ جدید در سال ۲۰۲۳ اعلام می شود. کمیته 
برگزاری بازی ها هم اعلام کرد تمام زیر ساخت های لازم را 
فراهم کرده و از لحاظ سخت افزاری و نرم افزاری مشکلی در 

برگزاری بازی ها ندارد.

حســن خان محمدی می گوید تغییر تاکتیک سرمربی 
پرسپولیس در بین دو نیمه بازی با پیکان باعث شد تا این 
تیم با وجود ۱۰ نفره شدن بتواند حریفش را شکست دهد.
حسن خان محمدی، پیشکسوت تیم فوتبال پرسپولیس 
در گفت وگو با ایســنا درباره پیــروزی ۲ بر صفر این تیم 
مقابل پیکان در هفته بیســت و پنجــم لیگ برتر فوتبال 
ایران اظهار کــرد: بازی خوبی بود. پرســپولیس دو نیمه 
متفاوت با تاکتیک های متنوع داشت. گل محمدی به خوبی 
توانســت تیمش را در نیمه دوم و با وجود ۱۰ نفره بودن، 
جمع کند و امتیاز از دســت ندهد که بــه نظرم این کار 
بزرگی بود. وی ادامه داد: پرســپولیس ۵ بازی بسیار مهم 
دارد و نباید امتیاز از دســت بدهد. آن ها رقابت حساسی با 
اســتقلال دارند و باید قدر تک تک امتیازهای باقی مانده 
را بدانند. بازیکنان باید با تمام توان در زمین حاضر شــوند 
و هیچ کدام کم نگذارند. شاگردان گل محمدی این شانس 
را دارنــد که دوبــاره قهرمان لیگ برتر شــوند و باید هم 

بازی های خوبی انجام دهند و هم منتظر امتیاز از دســت 
دادن استقلال بمانند. این پیشکسوت در خصوص بازگشت 
حامد لک به دروازه پرســپولیس و ثبت کلین شــیت برابر 
پیکان عنــوان کرد: این اتفاق مثبتی بــود که در ترکیب 
تیم و در دیدار با پیکان رخ داد که ثمره آن را هم شــاهد 
بودیم. لک دروازه بان باتجربه ای اســت که می تواند در این 
۵ هفته باقی مانده که هر کدام از بازی ها برای پرسپولیس 
حکــم فینال را دارد، عصای دســت گل محمدی در درون 
دروازه باشــد. او در خصوص گلزنی مهاجمان پرسپولیس 
بعد از ۵ هفته و همچنین ناکامــی دوباره تمیروف در باز 
کردن دروازه حریفان توضیــح داد: امیدوارم این گلزنی ها 
ادامه داشــته باشد زیرا باعث افزایش انگیزه همه بازیکنان 
در بازی های بعد می شــود. پاکــدل چند هفته ای مصدوم 
بــود و رفته رفته بهتر شــده و در دیدار بــا پیکان باز هم 
شایســتگی هایش را اثبات کــرد. او می تواند زوج خوبی را 
با مهاجم ازبکســتانی تشکیل دهد. تمیروف مهاجم داخل 

محوطه جریمه نیست و او به دلیل دوندگی بالایی که دارد، 
در خارج از محوطه می تواند حریفان را تحت فشار بگذارد 
و پرس کند و برای ســایر مهاجمان هدف پرسپولیس فضا 
ایجاد کند. خان محمدی درباره شــانس قهرمانی سرخ ها 

عنوان کرد: پرســپولیس شانس قهرمانی دارد اما آن ها هم 
نباید امتیاز از دست دهند و هم باید منتظر لغزش استقلال 
باشــد؛ به هیمن دلیل بازیکنان تا آخرین لحظه باید برای 

پیراهنشان بجنگند.

دوچرخه سواری ایران در این روزها به جای 
آماده شدن برای بازی های آسیایی و کشورهای 
اسلامی به میدان جنگی تبدیل شده که افراد 
فقط به دنبال تسویه حساب و تلافی هستند. 
به گزارش ایســنا، دوچرخه سواری ایران این 
روزها درگیر حواشــی عجیب و غریبی است. 
این فدراسیون از زمان برگزاری انتخابات وارد 
حواشــی شــد و به مرور زمان نیز نه تنها این 
حواشــی پایان نیافت بلکه اکنون به اوج خود 
رسیده است. رو شدن محرومیت رئیس پیشین 
فدراسیون باعث باز شــدن زخم های قدیمی 
شد و در این میان شاهد برملا شدن خیلی از 
اتفاقات تلخ در رشته دوچرخه سواری هستیم. 
رکابزنــان نیز منتظر مانده انــد که چه زمانی 
دعواها و تسویه حساب ها در این رشته  به پایان 
می رسد تا بالاخره کمی هم به آنها توجه شود. 
البته این اولین بار نیست در دوچرخه سواری 
اتفاقاتی پنهان می شود و این فدراسیون در این 
مسئله ید طولانی دارد اما به نظر می رسد که 
دیگر این حواشی زیادی کش پیدا کرده است. 
البته این حواشــی تنها مربوط به مســئولان 
نیست در بین نفرات قدیمی و جدید تیم ملی 
سرعت هم شاهد دعوا و اختلاف و نیش و کنایه 

زدن به هم از طریق فضای مجازی هستیم.

در این آشــفته بازار، نــه تکلیف انتخابات 
فدراســیون مشــخص اســت و نه اساسنامه. 
مشــخص نیســت کدام نفرات قرار اســت به 
بازی هــای پیش رو اعزام شــوند و اصلا تعداد 
ســهمیه هایی کــه کمیته ملــی المپیک در 
نظــر گرفته، چند نفر اســت. حتــی تکلیف 
ادامه همــکاری علیرضا حقی با فدراســیون 
هم نامشخص اســت. رکابزنان کوهستان هم 
مدت هاســت رنگ اردوی تیم ملی را ندیده اند 
و تنها فرانک پرتو آذر بــرای خود برنامه دارد 
تا برای بازی ها آماده شــود. وضعیت تجهیزات 
هم به گفته خود رکابزنان به حدی بد اســت 
که مشخص نیست با آن دوچرخه های قدیمی 
چگونه می خواهند در بازی ها به رقابت بپردازند. 
دوچرخه سواری در بازی های آسیایی جاکارتا 
بدترین نتیجه ممکــن را گرفت و حتی موفق 
نشد یک برنز بگیرد. تصورها براین بود که این 
نتیجه ضعیف تلنگری شود تا ایران چهار سال 
بعد با برنامه ریزی بهتری در این رویداد حاضر 
شــود اما نه تنها این اتفاق رخ نداد بلکه اوضاع 
برای رکابزنان بدتر هم شــد و بیشتر روز های 
ســال آنها بجای حضور در مسابقات در خانه 

بوده اند.
برای بازی های آسیایی ۲۰۲۲ هم نمی توان 

خیلــی خوش بین بود و یــا روی مدال آوری 
دوچرخه سواری حســاب باز کرد چراکه هیچ 
برنامه ریزی اساسی مشــاهده نشده که انتظار 
گرفتن مدال داشت. در میان همه این حواشی 
عجیب غریب که از محرومیت ها و مثبت شدن 
تست های دوپینگ در گذشــته پرده برداری 
می شود، امیدواریم وزارت ورزش یا کمیته ملی 
المپیک به ماجــرا ورود کنند  و اجازه ندهند 

حواشی بیشتر از این این رشته را نابود کند.
وعده رئیس کنفدراسیون آسیا
برای کمک به حل مشکلات 

دوچرخه سواری ایران
رئیس کنفدراسیون دوچرخه سواری آسیا 
در دیدار با رئیــس کمیته ملی المپیک ایران 
اعلام کرد که در حل مشــکلات فدراســیون 

دوچرخه سواری ایران کمک می کند.
به گزارش ایسنا، رضا صالحی امیری رئیس 
کمیته ملی المپیک که جهت حضور در هفتاد و 
هفتمین نشست هیات اجرایی شورای المپیک 
آســیا به تاشکند ســفر کرده است و با رئیس 
کنفدراسیون دو چرخه ســواری آسیا دیدار و 
گفتگو کرد.  در این دیدار صالحی امیری ضمن 
اشاره به فعالیت های خوب فدراسیون دوچرخه 
ســواری در این مــدت و حمایت های صورت 

گرفته از آن گفت: برای حل برخی مشــکلات 
پیش آمده خواستار حمایت همه جانبه رئیس 
کنفدراســیون آسیا هســتیم. انتظار داریم در 
چنین شرایطی مســئولان کنفدراسیون آسیا 
به کمک فدراسیونی بیایند که انصافا زحمات 
زیادی می کشد. از شما دعوت می کنیم ضمن 
ســفر به تهران از نزدیک شاهد زحمات شبانه 
روزی مســئولان و خانواده دوچرخه ســواران 
ایران باشید.  اسامه الشافر رئیس کنفدراسیون 
دوچرخه سواری آســیا نیز گفت:اتفاقا علاقه 

زیادی دارم به تهران ســفر کنــم و از نزدیک 
شاهد توســعه ورزش کشــورتان و دوچرخه 
ســواری باشــم و ممنونم که از مــن دعوت 
کردید. بســیار خوشحالم که نگاه کمیته ملی 
المپیک از فدراسیون ها این گونه حمایت آمیز 
است و قطعا ما هم با همین نگاه از فدراسیون 
دوچرخه ســواری ایران در عرصه آســیایی و 
جهانی حمایت می کنیم و تلاش خود را برای 
برطرف کردن مشکلات و دغدغه های احتمالی 

به کار خواهیم گرفت.

تعویق بازی های آسیایی ۲۰۲۲ چین

پیشکسوت پرسپولیس مطرح کرد

کار بزرگ یحیی گل محمدی در دیدار با پیکان

دوچرخه سواری ایران غرق در حاشیه!

یک پیشکسوت باشگاه استقلال معتقد است خودخواهی 
مهاجمان و متزلزل بودن خط دفاعی این تیم ســبب شد تا 

شاگردان مجیدی نتوانند سپاهان را شکست دهند.
علی حاج اکبری، بازیکن پیشــین استقلال در گفت وگو 
با ایسنا، درباره تساوی یک بر یک این تیم برابر سپاهان در 
هفته بیست و پنجم لیگ برتر اظهار کرد: از نظر کیفی، بازی 
خوبی را شاهد بودیم و به نظر من بازی می توانست گل های 
بیشتری داشته باشد. این اشتباه است که فکر کنیم سپاهان 
به دلیل حذف از آســیا بی روحیه بــود، بلکه آن ها به دلیل 
جبران حذفشان باانگیزه تر ظاهر شدند و همین کار استقلال 
را سخت کرد. وی ادامه داد: به نظر من توقف برابر سپاهان 
دو دلیل عمده داشت؛ دلیل اول خودخواهی مهاجمان بود 
که هر کدام دوســت داشتند خودشان گل بزنند و این کار 
ترکیبــی را در خط حمله کمتر کرده بــود. دلیل دوم هم 
کمتر شدن صلابت خط دفاعی است که مجیدی و کادر فنی 
باید فکری به حال آن بکنند. اســتقلال بعد از رفتن یزدانی 
و مرادمند به ملوان، اســتحکام کافی در خط دفاع را ندارد 

و مدافعین آبی ها باید با انگیزه بیشــتری از دروازه استقلال 
دفاع کنند. حاج اکبری درباره ۵ بازی آینده استقلال عنوان 
کرد: شــاگردان مجیدی دو بازی سخت خارج از خانه برابر 
مس و فولاد دارند که گرفتن ۶ امتیاز این دو بازی بســیار 
مهم است. هر ۵ بازی باقی مانده برای استقلال حکم فینال 
را دارد و حتی دیدار با شهرخودرو را هم نباید راحت بگیرند. 
با وجود کم شــدن فاصله امتیازی با پرسپولیس، قهرمانی 
هنوز هم دست خودمان است و بازیکنان این وظیفه را دارند 
که برای شــاد کردن دل هواداران بــا تمام وجود در این ۵ 
بــازی به میدان روند. او اضافه کــرد: آن ها تاکنون این کار 
را انجام داده اند و به نظر من می توانند بدون باخت قهرمان 
لیگ شــوند. آن ها نباید اســترس و فشاری را تحمل کنند 
زیرا قهرمانی در دســت خودشان است و کادر فنی تیم، به 
خصوص فرهــاد مجیدی این وظیفــه را دارد که تیم  را با 
آرامش کامل به میدان مسابقه بفرستد. از هواداران هم تقاضا 
دارم در این هفته ها از تیم حمایت کامل را داشته باشند و در 

بازی های خانگی، حضور حداکثری داشته باشند.

پیشکسوت آبی پوشان مطرح کرد

دو دلیل توقف استقلال برابر سپاهان

رحمان عموزاد: 
استقلالی هستم و الگویم حسن یزدانی است

وقتی در مسابقات نوجوانان 
 ،۲۰۱۹ ســال  در  جهــان 
کشتی گیر آمریکا به او بی ادبی 
کــرد و او همانجا نفس  رقیب 
را گرفــت و بــه او درس داد، 
همه فهمیدند که یک ســتاره 
درخشان در آســمان کشتی  
درخشــش  به  شــروع  ایران 
کرده؛ پســری لاغر اندام و ترکه ای، با دستان کشیده و سبک خاص کشتی که 
هرکســی را مجذوب کشتی های خود می کند. صحبت از رحمان عموزاد است؛ 
پســر دوست داشتنی کشتی بهشــهر که خیلی ها او را به حسن یزدانی تشبیه 

می کنند و به نظر می رسد الگویش هم شیرشاه کشتی ایران باشد.
به گزارش خبرآنلاین ، عموزاد در ســال هــای اخیر یک پدیده نوظهور در 
کشتی ایران بوده و چندی پیش موفق شد با شکست باجرانگ پونیا، کشتی گیر 
عنوان دار هندی قهرمان آسیا شود تا بار دیگر نشان دهد که روزهای درخشانی 
در انتظار اوســت. این کشتی گیر آینده دار، گفت و گویی با خبرآنلاین داشت 

که در ادامه می خوانید.
شــاید اولین باری که نام رحمان عموزاد در کشتی بر سر زبان ها 
افتاد، در مسابقات نوجوانان جهان بود که کشتی گیر آمریکایی با شما 

دست نداد و شما با امتیاز عالی او را شکست دادید.
آن کشــتی در نیمه نهایی نوجوانان جهان در سال ۲۰۱۹ بود که در اواسط 
کشــتی، صورت او آسیب دید و بعد خواســتم با او دست بدهم که دست نداد 

و همان جا ۴ امتیاز گرفتم که ۸ بر صفر جلو بودم و ۱۲ بر صفر برنده شدم.
شما همیشه در مســابقات خود تمایل زیادی به حمله دارید و به 
عنوان یک کشــتی گیر تهاجمی شناخته می شوید، اما در مسابقات 
قهرمانی آسیای امســال، چهره جدیدی از شما دیدیم که کشتی را 

مدیریت می کردید.
بله همینطور است. ما در اردوهایی که داشتیم، روی حریف ها کار کردیم و 

آنالیز کردیم که با برنامه جلو برویم و طبق همان هم جلو رفتیم.
در ســال های اخیر، در وزن های مختلفی روی تشک رفته ای و در 
یکی دو سال اخیر، در اوزان ۵۷، ۶۱ و ۶۵ کشتی گرفته ای. با توجه به 
شرایط بدنی ات، قصد داری در این وزن بمانی یا به ۷۰ و ۷۴ کیلوگرم 

بروی؟
بله من شرایط وزنی ام رو به بالا است. من الان ۶۵ کیلو هستم و تا دو سال 
دیگر که المپیک اســت، وقت نیست به وزن بالاتر بروم؛ یا باید در ۷۴ کشتی 
بگیرم یا در ۶۵، که امسال در ۶۵ کیلو کشتی می گیرم و احتمالا در ۶۵ بمانم. 

این هم بستگی به شرایط وزنی خود و نظر مربیان دارد.
کشــتی ات با باجرانگ، از سخت ترین کشتی های آسیا بود که شما 
برنده شدید و اســیر نام و آوازه او نشدید. قبل از کشتی با باجرانگ 

چقدر کار کرده بودی که بتوانی او را شکست دهی؟
قبل از کشتی، آنالیزهای مختلفی داشتیم و در اردوها کار کردیم تا بتوانیم 

نتیجه مطلوبی بگیریم. 
از کادر فنی هم تشــکر می کنم که از نظر جســمی و روحی، من را آماده 

کردند و طبق برنامه و آنالیزها، توانستم برنده آن کشتی شوم.
مدتی قبل از این مســابقات، باجرانگ به جویبار آمد و با حســن 
یزدانی و همت مســلمی تمرین کرد. قبل از کشتی با او از این دو نفر 

مشورت گرفتی؟
نه صحبتی نداشتم.

خیلی ها شما را با حسن یزدانی مقایسه می کنند و می گویند رحمان 
عموزاد، نســخه جدید حسن یزدانی اســت. نظر خودت درباره این 

مقایسه چیست؟
حسن آقای یزدانی الگوی ورزشی من است و امیدوارم بتوانم راه او را ادامه 
دهم و شاید هم بهتر. من سرباز کشورم هستم و هرجا صلاح باشد کشتی می 

گیرم وتلاش می کنم مدال بگیرم.
با کدام کشتی گیران بیشتر صمیمی هستی؟

ما در اردو، همه یک خانواده هســتیم و بیشــتر از اینکه در خانه باشیم، در 
اردو هستیم و با همه بچه ها دوست و رفیق هستم. با همه صمیمی هستم.

کشتی گیر مورد علاقه ات چه در ایران چه خارج از ایران کیست که 
کشتی گرفتنش را دوست داشته باشی؟

آنطور که بگویم کشتی کسی را خیلی دوست داشته باشم، نیست اما الگویم 
حسن یزدانی است.

به نظر می رســد برادرت فرزاد هم دقت و وســواس زیادی روی 
کشتی ات دارد.

فرزاد برادر بزرگ تر من اســت که ملی پوش بوده و سه مدال آسیایی دارد، 
اما شرایط فراهم نبود که در جهانی و المپیک مدال بگیرد. اما او تحارب زیادی 
دارد و مربی من است که از نظر جسمانی و روانی به من کمک زیادی می کند.
با توجه به اینکه قرار اســت در ۶۵ کیلو کشتی بگیری، این وزن 
ســخت ترین وزن دنیاست که ستاره های زیادی در آن حضور دارند و 
همگی عنوان دار جهان و المپیک اند. نظر خودت در این باره چیست؟

من از این موضوع خوشــحالم که وزنم ســخت ترین وزن دنیاست و رقبای 
سرشناســی دارم. اما مهم این است که من نماینده ایرانم و برای کسب مدال 

در این وزن می جنگم.
بیشتر از همه، دوست داری با کدام یک از آن ها کشتی بگیری؟

اکثر افراد در این وزن، همه عنوان دار و خوبند و فرقی ندارد با چه حریفی 
کشتی بگیرم.

به جز کشتی، اهل فوتبال یا دیگر ورزش ها هم هستی؟
نه زیاد پیگیر نیســتم اما اگر طرفدار تیمی باشم، باید بگویم که استقلالی 

هستم.
درباره نســاجی چطور؟ آن ها قهرمان جام حذفی هم شــدند و 

محبوبیت زیادی دارند.
بله برای مازندران و شهرم غیرت دارم و خوشحال شدم از این قهرمانی، اما 

در کل استقلالی هستم.
فوتبالیست مورد علاقه ات کیست؟

به شخص خاصی علاقه ندارم اما تیم محبوبم استقلال است.

گفتوگو


